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Månadens alumn för Mars 2024 är 

Marina Crnoja! 

Marina exameninerade sig från Æ-programmet år
2018 och läste några år senare MBA i International

Management på University of Rennes med examen
2023. Hon är uppvuxen i Jönköping men både bor

och arbetar nu i Göteborg.  

Marinas nuvarande yrkesroll är 
projektutvecklare/projektledare på Solgrid AB men

har hunnit med en rad andra yrken under sina år i
branschen. 

 

2024

Beskriv hur din väg efter examen sett ut, vad för olika yrken har du jobbat
med på vägen?

Jag började på ett startup som byggkonsult och jobbade med underhållsplanering och trillade
in på entreprenadbesiktnings-spåret. Jag var där ett år men lärde mig otroligt mycket och
kände att en bred roll är ganska bra i början när man är nyexad. Efter det jobbade jag inom
kommunen (Göteborg) med lite olika roller, bl.a. som garantiförvaltare (hanterade garantifrågor
och ev. felkonstruktioner under garantitiden för samtliga av kommunens nybyggda objekt) och
även som projektsamordnare där jag satt som första mottagare när det kom beställningar på
ny- och ombyggnationer från stadsledningskontoret. Jag tog därefter tjänstledigt och flyttade
till Frankrike för att plugga en master (och leva lite gött studentliv igen) och blev under den
tiden headhuntad till jobbet jag har idag. Idag arbetar jag med projektutveckling och
projektledning av storskaliga solcellsparker på Solgrid. Solgrid är ett norskt bolag och jag blev
en av fyra som blev anställda för att starta upp ett Sverige-kontor.

Favoritårstid? Sommar

Vilken låt går på repeat hemma hos dig
just nu? Djo - End of beginning

Vilken pizza väljer du på menyn? Kebab
för ful-pizza och någon pizza med
sardeller på för fin-pizza.

Vart planerar du att resa nästa gång?
Jag ska en sväng till Sydamerika under
våren. Då blir det Chile (Påskön ser jag
väldigt mycket fram emot), Peru &
Bolivia.

Vad är det absolut första du gör när du
kommer hem efter jobbet? Byter om till
myskläder.



Marinas tre
bästa tips
gällande

jobbsökande
är… 

1. Våga söka

2. Anpassa ditt
CV och
personliga brev
för varje tjänst
du söker (5
minuter extra
kan göra att du
får komma på
intervju)

3. Finns det ett
bolag som du
gillar men som
inte har en tjänst
ute? Skicka in en
spontanansökan
eller kontakta
HR, man vet
aldrig vad som
kan hända. :)

https://www.linkedin.com/in/ida-gäskeby-fd-jansson-b940234a/

Vad tar du med dig från dina tidigare roller in i dina roll idag?
Eftersom jag numera är mer i energibranschen än byggbranschen så är
det mycket nytt. Men jag tar med mig entreprenadjuridiken och
projektledarrollen ser i stort sett likadan ut oavsett vilken bransch du är i.

Vad tycker du i helhet om Æ som utbildning? Vad är det
viktigaste att ta med sig?
Jag tycker att AE är en klockren utbildning eftersom du blir lite bra på allt,
och framförallt för att man märker att utbildningen gör dig eftertraktad på
arbetsmarknaden. Men det som varit mest värdefullt för mig från
studietiden har verkligen varit de juridiska kurserna vi hade och
ekonomikurserna. Det blev en bra grund att stå på i alla tjänster som jag
haft hittills.

Mina dagar varierar väldigt mycket. Jag har mycket kontakt med
markägare, är ute på platsbesök i fält, förhandlar avtal och sitter även
med i tidiga skeden i designen av våra projekt. Eftersom vi är ett litet
bolag har jag även ansvaret för vår digitala marknadsföring vilket jag
tycker är väldigt roligt. 

Hur kan en arbetsdag se ut för dig idag?

Hur var din tid på Æ? Var du engagerad i sektionen? Vad
gjorde du och vad tar du med dig?

Jag var engagerad som eventansvarig i arbetsmarknadsgruppen och
satt även med och planerade VARM-mässan. Mitt första jobb som jag
fick efter examen var på ett företag som jag hade fått in som
lunchföreläsare, så det var verkligen värdefullt för att knyta kontakter
ute i näringslivet. Sen så hade vi riktigt kul både i vår
arbetsmarknadsgrupp men också med arrangerandet av mässan!

Vilken utveckling av branschen spår du i framtiden?
Bygg- och fastighetsbranschen är branscher som alltid kommer finnas -
vi kommer alltid behöva bostäder och andra byggnader att vistas i. Så är
det lågkonjunktur finns det andra vägar att gå, exempelvis förvaltning
istället för nybyggnation. Men det som är bra är att det alltid finns jobb
och att det finns massa olika roller man kan testa på. :)

Finns det något man bör passa på att göra under sin studietid,
utöver utbildningen, som kan vara gynnsamt inför arbetslivet?

För att maxa sitt studentliv tycker jag att man ska försöka engagera sig i
någon studentförening. Det finns många olika och du kan välja något
som passar dig. Det ser bra ut på CV:t, du kan använda det som exempel
i arbetsintervjuer, du knyter kontakter på skolan och inom sektionen och
bäst av allt är att det faktiskt är roligt.


